

## GET A CHANCE TO WIN AED 10,000 TOWARD YOUR TRADE LICENSE FEES!\*

## Eligibility Criteria / Terms & Conditions:

- Only for new Wio Business Customers opening their bank accounts from 1st February to 31st March 2024.
- Spend a min. of AED 5,000 on your Wio Business Visa Card between 1st February to 31st March 2024 for a chance to win.
- For every AED 5,000 you spend during the campaign period, you'll earn an entry into the draw.
- Purchases on both the physical and virtual Wio Business
   Visa Cards will be combined to calculate eligibility.
- 10 winners will be chosen at random after 31st March 2024. Each winner can win a maximum of AED 10,000 towards their trade license fees.
- Winners will be announced by 30th April 2024 on Wio's communication channels.
- Campaign is subject to Wio Bank's rules.

## المعايير التأهيلية / الشروط والأحكام:

- فقط للعملاء الجدد في Wio Business الذين يفتحون حساباتهم البنكية من 1 فبراير إلى 31 مارس 2024.
- يجب أن تكون مسجلًا في الحملة وتنفق مبلغًا أدنى قدره 5,000 درهم على بطاقة فيزا ويو بيزنس الخاصة بك خلال الفترة من 1 فبراير إلى 31 مارس 2024.
  - كل 5,000 درهم تنفقها خلال فترة الحملة، ستزيد فرصتك للمشاركة فى السحب.
    - سيتم دمج المشتريات على كل من البطاقات الفعلية والافتراضية لحساب التأهل.
  - سيتم اختيار 10 فائزين بشكل عشوائي بعد 31 مارس 2024. كل فائز يمكنه الفوز بحد أقصى قدره 10,000 درهم لرسوم ترخيص العمل الخاص به.
    - سيتم الإعلان عن الفائزين بحلول 30 إبريل 2024 على قنوات ويو.
      - تخضع الحملة لقواعد ويو بنك.